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Tην ικανοποίησή τους για την ενίσχυση της αστυνόμευσης στη Θεσσαλονίκη, που οδήγησε, σύμφωνα και με

σημερινή επίσημη ανακοίνωση του υπουργού Προστασίας του Πολίτη Μιχάλη Χρυσοχοΐδη σε σημαντική

μείωση της εγκληματικότητας, εξέφρα-σαν δήμαρχοι του πολεοδομικού συγκροτήματος και της ευρύτερης

περιοχής, στο περιθώριο της συνεδρίασης της Περιφερειακής Ένωσης Δήμων (ΠΕΔ) Κεντρικής Μακε-δονίας,

που πραγματοποιήθηκε νωρίτερα το μεσημέρι. Μεταφέροντας στοιχεία της αστυνομίας για τον δήμο του

οποίου ηγείται, ο πρόεδρος της ΠΕΔ, δήμαρχος Πυλαίας – Χορτιάτη Ιγνάτιος Καϊτεζίδης, σημείωσε ότι η

εγκληματι-κότητα στην περιοχή έχει μειωθεί κατά 80%.

«Θέλω να πω ένα ακόμη δημόσιο ευχαριστώ στον υπουργό Προστασίας του Πολίτη Μιχάλη Χρυσοχοΐδη, γατί

πραγματικά η δράση του στα θέματα της εγκληματικότητας έχει αποτελέσματα. Πριν από μερικά χρόνια

ήμασταν εμείς οι δήμαρχοι που είχαμε σηκώσει ψηλά τη σημαία, μεταφέροντας την αγωνία των συμπολιτών

μας, που αισθάνονταν ανασφαλείς μέσα στα ίδια τους τα σπίτια. Ήταν οι εποχές που η εγκλημα-τικότητα στο

πολεοδομικό συγκρότημα της Θεσσαλονίκης είχε χτυπήσει κόκκινο. Τα περιστατικά κλοπών, διαρρήξεων,

παραβάσεων μέσα στα σπίτια ήταν καθημερινά.

Η αλήθεια είναι ότι από την στιγμή που ήρθε ο υπουργός στη Θεσσαλονίκη και μας υποσχέθηκε συγκεκριμένα

πράγματα για την ενίσχυση της αστυνόμευσης στην περιο-χή, οι παρεμβάσεις έγιναν ακριβώς όπως τις

περιέγραψε. Και αυτό είχε και συνεχίζει να έχει μεγάλα αποτελέσματα», είπε ο κ. Καϊτεζίδης. Ο ίδιος επανέφερε

το αίτημα της αυτοδιοίκησης να τοποθετηθούν κάμερες στους δημόσιους χώρους -«εδώ και τώρα», όπως

σημείωσε χαρακτηριστικά.

«Το έχουμε πει παρά πολλές φορές και λυπούμαστε, γατί η χώρα μας είναι ουραγός σε αυτό το θέμα

παγκόσμια. Κάμερες εδώ και τώρα, για να ελέγχεται η εγκληματικότητα στους δημό-σιους χώρους, με την

αυτονόητη βέβαια προστασία των προσωπικών δεδομένων», τόνισε ο κ. Καϊτεζίδης. Από την πλευρά του ο

δήμαρχος Θέρμης Θεόδωρος Παπαδόπουλος, επεσήμανε ότι τα θέματα που έχουν να κάνουν με την ασφάλεια

του πολίτη εξακολουθούν να είναι υπαρκτά, αλλά η κατάσταση έχει βελτιωθεί «όχι από την ενίσχυση των

αστυνομικών τμημάτων και των τμημάτων ασφαλείας, αλλά από την παρουσία των μονάδων ΟΠΚΕ».

Οι βραδινές και ολοήμερες περιπολίες και τα μπλόκα που υπάρχουν σε συγκεκριμένες περιοχές, διαφορετικές

κάθε βράδυ, έχουν βοηθήσει», υπογράμμισε ο κ. Παπαδόπου-λος. Για εντονότερη παρουσία της αστυνομίας σε

σχέση με το προηγούμενο διάστημα μίλησε και ο δήμαρχος Κορδελιού – Ευόσμου Λευτέρης Αλεξανδρίδης.

«Μετά την επίσκεψη του κ. Χρυσοχοΐδη μπορώ να πω ότι έχουμε παρουσία αστυνομικών σε πάρα πολλά

σημεία του δήμου. Και με χαρά πληροφορήθηκα ότι μια εφαρμογή alert για τα παιδιά, την οποία είχα

προτείνει, ώστε, όταν αυτά βρίσκονται σε κίνδυνο, η αστυνομία να παρεμβαίνει γρήγορα, ετοιμάζεται να τεθεί

σε λειτουργία», πρόσθεσε ο κ. Αλεξανδρίδης.
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